




En durft u dan te beslissen om in te zetten op het aanpakken van de verkeersproblemen die 
de bewoners van de wijk met de enquête hebben aangegeven en die de hele wijk ten goede 
zullen komen en beslist minder geld zullen kosten? Zoals bijvoorbeeld: 

- inzetten op snelheidscontroles en bekeuren van de overtreders 
- zorgen voor een veilige schoolomgeving: 

Onderzoek de schoolomgeving en kijk of er iets van een kiss-and-ride-zone kan 
worden gemaakt. Controleer het parkeren en bekeur als het nodig is. Overleg met de 
school over educatie aan kinderen (en hun ouders) over het goede voorbeeld geven: 
bijvoorbeeld lopend naar school. Dat is ook nog eens gezonder spaart het milieu en 
de portemonnee. 

- Evalueren van de invloed van het 5 gelijke dagen systeem dat dit schooljaar op de 
school in ingevoerd op het aantal verkeersbewegingen. 

Ten slotte 
Ik vertrouw er namelijk op dat de gemeenteraad verstandige, fatsoenlijke, afgewogen, goed 
onderbouwde beslissingen neemt. En als u dat wilt ben ik uiteraard bereid om verder met u 
mee te denken naar andere mogeli jkheden. 

Met hartelijke groet. 

drs Muriël de Graaf 
Werkgroeplid en bewoner van Kerkeveld 

Hieronder de reactie die ik u eerder stuurde 
Van: Muriël de Graaf 
Verzonden: vrijdag 23 september 2016 09:44 
Aan: Raadspagina CC: Griffie 
Onderwerp: Reactie op: KERKEVELD en VERKEERSONDERZOEK (n.a.v. Raadspagina Wegwijs artikel: 
Raadsleden hopen dat enquête Kerkeveld meer duidelijkheid geeft...) 
Aan de orde geweest in de raadsvergadering van 20 oktober 2016. 

Geachte journalist van de raadspagina en geachte raadsleden, 

Met belangstelling heb ik de artikelen gelezen op de raadspagina in de Wegwijs van 21 september 
2016 en een Wegwijs eerder. 

De artikelen gaan over de gehouden gesprekstafel op donderdag 8 september 2016. Een van de 
onderwerpen van deze gesprekstafel was de wijk Kerkeveld en het onderzoek 
naar verkeersgerelateerde problemen in die wijk. 

De artikelen op de raadspagina's geven -vind ik- niet helemaal weer zoals ik me het gesprek aan de 
raadstafel herinner. Maar dat zal journalistieke en politieke vrijheid zijn. En dat vind ik prima. 

Werkgroep Nut en Noodzaak verbetering doorstroming en bereikbaarheid verkeer Kerkeveld 
Wat ik heel jammer vind in de artikelen is, dat een 2e ontsluitingsweg telkens zo een prominent 
onderwerp is. Alsof dat dé oplossing is voor verkeersproblemen in de wijk, terwijl het een-van-de 
mogelijke oplossingen is. 






